

# 水性色浆厂家 涂料油墨造纸纺织乳胶化妆品墨水

产品名称	水性色浆厂家 涂料油墨造纸纺织乳胶化妆品墨水
公司名称	浙江纳美新材料股份有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	安吉县皈山乡孝源村
联系电话	0572-5508990 18057259981

## 产品详情

浙江纳美新材料股份有限公司（证券代码：833467）成立于2010年，位于浙江省安吉县，是一家从事纳米颜料色浆和UV/LED功能性材料的研发、生产和销售的国家高新技术企业。产品通过了Intertek、Gots和Ecopass-port化学品认证，符合PAHs，RoHS，EN71-3等多项国际安全法规要求，广泛应用于涂料、油墨、造纸、纺织、乳胶、化妆品、墨水以及UV涂层等应用领域。

Zhejiang Namei Material Technology Co., Ltd (Stock code: 833467) was established in 2010, located at Anji County, Zhejiang Province. It is a national high technology enterprise, which specializes in manufacturing, R&D, sales and marketing of nano-scale pigment dispersion and UV/LEV functional materials.

Namei is certified by Intertek, GOTS, and Eco pass-port. We comply to many international standards of PAHs, RoHS, EN71-3, etc. Our products are widely used in industries, coatings, printing inks, paper, textiles, latex, cosmetics,